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Владислав Стоянов – момчето от Смядово 
с черен колан ІІ ДАН по Реално Айкидо

Отдавна не е тайна, че спортовете 
за самоотбрана са наричани често и 
изкуство. Освен на техники за само-
защита, те ни учат да изграждаме и 
своя характер – да бъдем толерант-
ни, силни духом, дисциплинирани, 
отговорни. Да постигнем хармония 
със себе си. 

Един от най-ефектив-
ните стилове на самоза-
щита е Реално Айкидо. 
Основано от генерал 
Любомир Врачаревич, 
то набира все повече по-
следователи. Реалното 
Айкидо е висша форма 
на бойно изкуство, та-
кава, която създава, а 
не руши.

К лубовете по Реал-
но Айкидо в България 
стават все повече. От 
няколко години такъв 
к луб съществува и в 
Смядово. Изграждането 
му е поставено от Вале-
ри Василев, основател 
на Българска Академия 
Реално Айкидо, лицен-
зиран инструктор. 

По време на трениров-
ките в Смядово Валери Василев бър-
зо забелязва потенциала на един от 
своите ученици. Това е Владислав 
Стоянов, който веднага се откроява 
със своята уравновесеност, упо-
ритост и всеотдайност. Владислав 
бързо се изкачва по стълбата на 
майсторството и днес самият той 
е инструктор и води тренировките 
в клуб „Реално Айкидо“ в Смядово.

Владислав Стоянов е ученик в 
СУ „Св. св. Кирил и Методий“ в гр. 

Смядово. В ІХ клас е. Открит, готов 
да се притече на помощ, усмихнат, 
скромен. Отличник. Знаехме, че 
сериозно се занимава с Реално Ай-
кидо, но бяхме изненадани, когато 
разбрахме, че самият той е инструк-
торът в смядовския клуб.

В един от ваканционните ни дни 
решихме да разберем повече за 
клуб „Реално Айкидо“ в Смядово 
и за неговия треньор – Владислав 
Стоянов . Разбрахме къде се про-
веждат тренировките и в 17.30 часа 
бяхме там. Изненада ни простор-
ното, светло и чисто помещение. 
На тренировка в този ден бяха 4 
ученици – Пресияна Драгомирова, 
Николай Димитров, Алекс и Божидар 
Божилови – облечени в типичните за 
бойните спортове кимона, превър-

зани с колани – черни и оранжеви, 
според броя на изпитите, на които 
са се явявали.

Владислав ни позволи да останем 
на тренировката. С възхищение 
наблюдавахме точните движения, 
сериозността, самообладанието на 

трениращите. Порази 
ни тяхната дисципли-
нираност и контакта с 
треньора, хармонията 
и уважението меж-
ду тях. Бяхме силно 
впечатлени, че това 
бойно изкуство се раз-
вива и в нашия град.

Операторът ни Пла-
мен Марианов засне 
цялата тренировка и 
вече разполагаме с 
видео за клуб „Реално 
Айкидо“ - гр. Смядово. 
Не можехме да си тръг-
нем, без да научим 
повече за Владислав и 
за неговите ученици. 
Той се съгласи да от-
говори на въпросите, 
подготвени от клуб 
„Млад журналист“. Ето 

и интервюто с Владислав Стоянов:
Млад журналист: Владислав, 

разкажи ни нещо повече за Реално 
Айкидо.

Владислав: Реално Айкидо има в 
Шумен, София, Русе и в други гра-
дове. Школите са сериозни, както 
и тук, разпространява се от 2010 г. 
насам, като първо е организиран 
тридневен семинар в Шумен с май-
стора Любомир Врачаревич, който 
е сърбин и е създателя на Реално 
Айкидо. Притежава 10-и дан. 10-и 
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дан притежават само създателите 
на стилове. 

Млад журналист: Ти притежа-
ваш черен колан. Как получи този 
колан? Какво е нужно, за да се 
придобие черен колан?

Владислав: Много усилия, дисци-
плина и най-вече много силен дух, 
за да не те хване „майсторската 
болест“, както обичат да казват. Аз 
тренирам от трети клас, сега съм в 
девети и за това време не съм про-
пуснал нито 1 тренировка. Трябва 
много силно желание, за да стигнеш 
до тук.

Млад журналист: Какъв смяташ 
да станеш?

Владислав: Смятам да завърша 
първо НСА (Национална спортна 
академия), след това да се зани-
мавам професионално с бойни 
спортове.

Млад журналист: Освен тези 4 
ученици – Пресияна, Николай, Алек-
сандър и Божидар има ли и други, 
които идват да тренират?

Владислав: Има още, но тези са 
най-сериозните.

Млад журналист: Каква е раз-
ликата между Реално Айкидо и 
обикновения бой?

Владислав: При нас няма бой, 
няма агресия, това е единствено-
то бойно изкуство, в което няма 
агресия. Навсякъде другаде има 
бой, има кървища, докато тук не 
ги учим на бой. Единствената цел е 
самозащитата.

Млад журналист: Докато наблю-
давахме тренировката, видяхме, 
че трениращите са много дис-
циплинирани. Може ли по някакъв 
начин да направим така, че и в учи-
лище учениците да бъдат такива?

Пресияна: Ние не се бием в учили-
ще, учим и другите да не се бият, а 
ако някой ни нападне, се отбраня-
ваме, без да го нараним. А от мен се 
страхуват всички момчета.

Млад журналист: В какво се със-
тои тренировката за деца?

Владислав: Работим по Програ-
ма за деца „Играй и стани учител“, 
създадена от майстор Врачаревич, 
която включва обучение на деца 
от 3 до 12 годишна възраст. Тази 
програма е направена специално за 
тях, за да си изразходват енергията 
и се основава повече на подхода от 
игра към техника, защото децата се 
впечатляват от игрите, не може да 
седнат и да започнеш да им говориш 
сериозно. На тях не им е интересно 
така. Трябва от играта да се стигне 
до усвояването на техниката.

Млад журналист: Владислав, ти 
си много запознат с тези неща. 
Освен че участваш и водиш трени-
ровките, четеш ли някаква лите-
ратура, как научаваш новостите 

в бойните изкуства? 
Владислав: Чета литература на 

сръбски майстори – Любомир 
Врачаревич, японска литература 
за традиционното айкидо, както 
и за други бойни изкуства. Участ-
вам в международни обучения и 
семинари. Обменям опит и с други 
треньори.

Млад журналист: Откога про-
веждаш тренировките на клуба 
в Смядово?

Владислав: На 18 октомври 2016 
г. получих диплома за помощник 
– треньор, която ми дава пълното 
право да водя клуба абсолютно сам. 
Подписана е лично от председате-
ля на Българска Академия Реално 
Айкидо Валери Василев, който е 
единственият човек в България с 
лиценз, даден му лично от майстор 
Врачаревич. Дадени са му пълните 

права да преподава стила навсякъ-
де по света.

Млад журналист: А за да бъдеш 
треньор изискват ли се навърше-
ни години – 18 или повече?

Владислав: Не, щом имам лиценз 
за помощник – треньор, мога да водя 
сам тренировките.

Млад журналист: А кой е люби-
мият ти предмет в училище?

Владислав: Любимият ми пред-
мет е физкултурата, харесвам и 
биологията, защото я свързвам 
с анатомията на човешкото тяло, 
която трябва да се познава в спорта. 
Сред останалите предмети нямам 
любими, но благодарение на своята 
дисциплинираност и отговорност 
имам отличен успех, защото знам, 
че ще ми е нужен, за да постигна 
целите си.

Млад журналист: Ако други деца 
и ученици от Смядово решат да се 
запишат в клуб „Реално Айкидо“, 
какво трябва да направят?

Владислав: Трябва да дойдат тук и 
да ми съобщят. Имаме 4 пъти трени-
ровки в седмицата, всеки делничен 
ден без петък, от 17.30 до 18.30 часа. 
Който иска да се занимава с нещо 
смислено, а не да обикаля улиците 
безцелно, тук е мястото.

Млад журналист: Кой се грижи за 
тази зала? Кой я поддържа?

Владислав: Само аз, никой друг. 
Залата ни е предоставена за полз-
ване от общината, за което много 
им благодаря. Преди това бяхме в 
детската ясла, обаче беше доста ми-
зерно и ни предоставиха тази зала.

Млад журналист: Общината 
абсолютно безвъзмездно ли ви 
предостави залата?

Владислав: Да. Беше в много 
добро състояние, боядисана. Тук 
условията за тренировки са чудесни.

Млад журналист: Кой може да се 
запише в клуба?

Владислав: Няма ограничения 
на възрастта, могат да се запишат 
и хора с психически и физически 
проблеми, от 3 до 93 години. Мисля, 
че всички ще бъдат много доволни.

Млад журналист: Освен с бойни 
изкуства, смяташ ли да се зани-
маваш и с друго?

Владислав: Смятам като завърша 
НСА да се занимавам професионал-
но с бойни изкуства. Искам да рабо-
тя в България, да уча българските 
деца. На запад това нещо е много 
ценено, обаче аз искам всичко, което 
направя, да е за България. Да уча 
чужденците не ме удовлетворява.

Млад журналист: Какво пред-
стои на участниците в клуба 
оттук нататък?

Владислав: Следващия месец има-
ме тренировъчен летен лагер в гр. 
Бяла, Варненско. Последния ден от 
лагера ще имаме състезание. Клубът 
на Смядово ще представяме аз и 
малкият Ники. Ще има състезатели 
от България и Полша, ще премерим 
сили, да видим кой е най -добрият. А 
през месец септември тази година 
ще се проведе друго състезание, кое-
то този път ще бъде в Смядово. Ще 
има участници от най-силните клу-
бове по Реално Айкидо в България.

Млад журналист: Пожелаваме 
ви успешно представяне и сме 
сигурни, че вие ще бъдете най-до-
брите. Искате ли да добавите още 
нещо за нашите читатели?

Владислав: Бих завършил с ду-
мите “Тренировките дават на прак-
тикуващия умения да се справи с 
конфликтните ситуации, но за да се 
достигне до такова умение е необ-
ходимо постоянство. Все пак преди 
да се научим да тичаме, се учим да 
ходим, и преди това да лазим. По ду-
мите на О‘сенсей (Морихей Уешиба 
- „Великият учител“ на айкидистите) 
„Целта на тренировката е да стегне 
отпуснатия, да закали тялото и да 
изглади духа“. И бих искал да по-
каня всички, които са амбицирани 
да развиват своите дух и тяло, да 
дойдат в нашия клуб.

Клуб „Млад журналист“
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се издава от 
Общинска администрация – Смядово
гр. Смядово, обл. Шумен
пл. „Княз Борис I“ №2

РЕДАКЦИОНЕН ЕКИП:
Елка Кайкова, Димитрина Маринова, Камелия Русева

ПРЕДПЕЧАТ: „Медиа бокс“ ЕООД, ПЕЧАТ: „Алфа дизайн“ ООД

Тел: +359 5351 20 33, Факс: +359 5351 22 26
E-mail: obshtina_smiadovo@abv.bg

Балетът за фолклорни танци 
Herencia Mexicana е създаден през 
2016 г. с цел популяризиране и 
разпространяване на културните 
ценности сред студентите и до-
пълване на тяхното академично 
образование.

Развивайки максимално свои-
те танцови умения, студентите 
използват танца като средство 
за лично изразяване и развиват 
умения за социална интеграция.

Благодарение на усилията на 
студентите, които са част от тази 
група, и постоянната работа на учи-
телите, отговорни за развитието на 
този балет, сега  всички членове 
на групата се чувстват горди от 
постигнатите цели. Балетът изпъл-
нява фолклорни танци от всички 
региони на Мексико. Гостувал е в 
Европа и Южна Америка.

На 21 юли 2018 г. от 20:00 ч. в На-
родно читалище „Братство-1860“ – 

Насладихме се на изкуството 
на мексикански танцьори

гр. Смядово, жителите и гостите на 
града се насладиха на музикалното 

и танцово изкуство на гостите ни 
от Мексико.

Община Смядово
Днес 19.07.2018 г. на основание чл.239 от Закона за изпълнение на наказанията и задържането под 

стража Община Смядово обявява наказанието

„ОБЩЕСТВЕНО ПОРИЦАНИЕ”
На 04.06.2018 г. е издадена присъда по НОХД №479/2017 на Районен съд- град Велики Преслав, с което 

подсъдимата МАРИЯ ФИЛИПОВА МИХАИЛОВА е наказана с наказание „Обществено порицание”. За-
това че на 25.12.2016 г., около 22:30 часа, в с. Веселиново, обл. Шумен, на ул. „Цар Калоян“, пред дом №3, 
извършва непристойни действия, грубо нарушаващи обществения ред и изразяващи явно неуважение 
към обществото, поради което и на основание чл.325, ал.1 от НК и чл.373, ал.2 вр. чл.372, ал.4 от НПК, вр. 
чл. 58а, ал.1вр. чл.54 от НК, съдът ОПРЕДЕЛЯ на подсъдимата Мария Михаилова наказание ШЕСТ МЕСЕЦА 
„ЛИШАВАНЕ ОТ СВОБОДА“ и „ОБЩЕСТВЕНО ПОРИЦАНИЕ“ чрез публикация на основното съдържание на 
присъдата в местния печат по НАСТОЯЩИЯ адрес на подсъдимата.

На основание чл.373, ал.2 от НПК вр. чл.58а, ал.1, вр. чл.54, вр. чл.325, ал.1 от НК, Съдът е намалил така 
определеното на подсъдимата Мария Михаилова наказание лишаване от свобода с ДВА МЕСЕЦА, И Я 
ОСЪДИЛ НА ЧЕТИРИ МЕСЕЦА „ЛИШАВАНЕ ОТ СВОБОДА“ и „ОБЩЕСТВЕНО ПОРИЦАНИЕ“ чрез публи-
кация на основното съдържание на присъдата в местния печат по НАСТОЯЩИЯ адрес на подсъдимата. 

На основание чл.66, ал.1 от НК, СЪДЪТ ОТЛОЖИЛ ИЗПЪЛНЕНИЕТО на наложеното наказание „Лишаване 
от свобода“ за срок от ТРИ ГОДИНИ, считано от влизане на присъдата в сила.   

С уважение,
ИВАН КЮРКЧИЕВ

Заместник-кмет на Община Смядово
/Представляващ Община Смядово на осн. чл.39, ал.2 от ЗМСМА

и Заповед № 502 от 05.11.2015 г./
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В България има няколко села, 
носещи името „Александрово“ - в 
районите на Ямбол, В. Търново, 
Търговище, Свищов, и др. и с. 
Александрово, общ. Смядово от 
Шуменско. Преди 140 години пръв 
заселник в селото на реката по 
течението й надолу от Черкезкьой 
е Стойко Димов. Роден е в Кало-
фер в средата на XVIII век. Идва с 
жена си Стоянка с конска каруца. 
Избягал от Южна България след 
Освободителната война. Преми-
нал Източна Стара планина, като 
в Ямболско е оставил малката си 
дъщеря— Йорданка при познати- 
разказват неговите наследници. Не 
е поддържал връзка със роднини. 
Причината за преселването му не 
се знае, не е споделял много. Под 
могилата „Бялата пръст” в ниското 
на 100 м от реката си построява 
малка къща, със стени от препле-
тени пръти, замазани с кал. Къщата 
била в близост до Черкезкия път, 
който идвал от с. Риш. Стойко бил 
слаб и висок човек, обличал се с 
шаечни дрехи. Тук в Александрово 
му се народили деца Васил – 1885 г.; 
Господин - 1890г.; а по късно Дона 
и Илия. Живял до 103 години, баба 
Стояна - неговата съпруга, е живяла 
до 102 години. През последните 

Трета родова среща в с. Александрово
години от живота си седял на тера-
сата (пруста) държал се за коленете, 
че много го боляли и повтарял ” 
Ах, Калофер, Калофер , не мога да 
те видя : Висок е Ришкият Балкан , 
пък и ме болят краката. Не мога да 
се видя с рода си“. Носталгията за 
родния край го притискала , често 
разказвал на внуци и правнуци , че 
в Казанлъшко имали големи ниви 
с рози. След 2-3 години по късно 
край реката се заселили Станю Бан-
чевите. След тях 1890г. са дошли 
братята Атанас, Иван Христови от 
Котел със стадо овце. Пристигнали 
заедно с жените си , които имали 
гагаузки произход и двете.носели 
името Мария. 1890 г. с братята си 
бъчвари, от Одринско идва Начо 
Боев. По късно 1912-1913 г. тук се 
заселват български бежанци от 
Беломорска Тракия прокудени 
от турските потери. В парка на с. 
Александрово на 17 юни 2018г. 
за трети път се проведе родова 
среща- събор. В този слънчев ден 
, за всички присъстващи радостта 
беше голяма, че за пореден път 
ги събра чувството за родовата 
памет. Събраха се за да се видят 
и разберат, че не са сами на този 
свят- макар и пръснати из цялата 
страна- Смядово, Шумен, Варна и 
други селища. Тези , които са роде-
ни и живели в Александрово нещо 
ги тегли в този ден- там в парка, 
да присъстват на родовата среща 
събор, за да не забравят родовия 
си корен. На събора присъства 
семейството на Тодор Димитров- 
правнук на дядо Стойко. На среща-
та —събор гостуваха самодейци от 
съседните селища: Фолклорната 
група на от с. Златар- гласът на 
Иванка Енева ехтеше нагоре в 
гората; мъжката фолклорна група 
от Смядово с ръководител Стоянка 
Кайкова; групата за стари народни 
песни ”Копнеж“ с ръководител 
Тодор Андонов; талантливи уче-
ници от СУ ”Сава Доброплодни” гр. 
Шумен; фолклорната група при НЧ 
„ Съзнание- 1927г.” с. Веселиново. 
Гостува и групата за танци „Задяв-
ка- Шумен“ с ръководител Жечко 
Колев. Имаше гости от близо и 
далеч, носещи в сърцата си любов 
към българските песни и танци. 
Засвири с кавала Иван Шуменския, 
на който рода е от Александрово. 
Изпълнението беше в съпровод 
на Стоян Шайков. 

Кавал му свири, говори: 
Абе, кавалджи Иване, 
къде ходиш, къде скиташ, 
по чужди друми и области- 
във Варненско ил Бургаско? 
Абре, кавалджи Иване, 
кажи какво искаш- 
вино или ракия, 
за да дойдеш , да ни посвириш, 
да ни посвириш и повеселиш? 
Отговаря кавалджи Иван 
Омръзна ми по чужди друми 
с кавала да ходя и свиря, 
чужди хора да веселя- 
в Провадия и Созопол. 
Искам , искам вече 
в родно село да се върна. 
там да засвиря, 
близки хора да веселя” 
Развълнуваха се млади и стари 

от родната фолклорна музика. 
Станаха и се хванаха на хорото, 
поведено от секретаря на читали-
щето. Дълга хоро се изви, зави се 
като охлюв. Хванаха се малки деца, 
бутаха се до родителите си. Пра-
веха първите си танцови стъпки 
и в тях се изграждаше любов към 
нашите народни хора. Неуморни 
бяха младите танцьори от „Задяв-
ка“ , не пропущаха да се хванат на 
хората: право, групата Дайчовото, 
кълновското, ойсата и др. Свиреше 
кавалът , пееше младият певец 
Калоян Кирилов- изпълнител на 
народни песни, а до него свиреше 
с малката си бяла цигулка Николай 
Златков. 

Така веселието продължи с 
часове. Повиши се настроение-
то на присъстващите. Водеха се 
разгорещени разговори в парка, 
любуваха се на народните песни и 
хора. Гледаха към гората и си меч-
таеха, как при следващите почивни 
дни ще дойдат за риба на язовира. 
Развълнуваха се възрастни хора от 
спомени скътани в сърцето, които 
няма да се забравят. Прегръщаха 
се с натъжени очи, готови да се 
просълзят. Късно заглъхна весе-
лието, чак до вечерта мелодията 
на кавала огласяше гората. Каква 
наслада от родовата среща- събор 
изпитаха всички присъстващи и 
се договориха за нови следващи 
срещи. Благодарим Ви мили хора, 
че дойдохте на родовата среща-съ-
бор, организирана от кметския на-
местник и секретаря на НЧ „ Христо 
Ботев -1944” село Александрово. 

К. Иванова

На 18 август 2018 г. в с. 
Веселиново от 10 часа в 
двора на ЦНСТ с. Весе-
линово за втори поре-
ден път ще се проведе 
Фестивалът на чергата 
и тъканите изделия. 
Очакват се много гости 
– певци, танцьори, му-
зиканти и занаятчии, 
които с творчеството 
си съхраняват и попу-
ляризират българският 
фолклор. Заповядайте 
заедно да се насладим 
на българското народно 
творчество.

ПОКАНА


